
El 24 de maig va fer un 1 any de les eleccions locals.  Eixe dia es va obrir 
un nou escenari per a Xàtiva. Des de COMPROMÍS estem participant d’eixe 
govern del canvi i per a les persones. Durant estos mesos hem treballat 
intensament per canviar les polítiques i enfocar-les cap al benestar de la 
nostra gent, els xativins i xativines.

és la segona tinent 

d’alcalde i regidora 

d’Urbanisme i Presta-

cions Santàries. Suñer 

ha treballat este any intensament per revertir 

les “deixalles” d’un urbanisme depredador que 

ha ofegat desenes de propietaris. En estos me-

sos ha iniciat el canvi de qualificació de 3 PAI’s, 

el que suposarà una rebaixa de l’IBI per als pro-

pietaris de més d’un 90%. A més ha impulsat 

la recuperació del Centre Històric. Ha treballat 

en el disseny de l’estratègia DUSI “Fem que el 

cor bategue” i està gestionant una línia de sub-

vencions de fins a 4,5 milions d’euros per reha-

bilitar i renovar habitatges al centre i al Carme.

En l’àrea de Prestacions Sanitàries la nostra 

companya, CRISTINA SUÑER, està treballant 

per ampliar els serveis per als veïns i veïnes. 

Ha dotat Xàtiva d’una Unitat de Prevenció de 

Conductes Addictives (UPCCA) i està en con-

tacte amb la xarxa de Ciutats Saludables per 

ampliar els projectes destinats a l’increment 

del benestar de les persones.
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Durant aquest primer any de govern també hem 

realitzat moltes activitats adreçades a fer que 

la política siga el més participativa possible, per 

això estem celebrant des de fa uns mesos unes 

xarrades on acostem als veïns i veïnes de Xàtiva 

els seus representants als diferents governs. GO-

VERNS AMB COMPROMÍS està funcionant molt 

bé i ens n’adonem que el que necessitem els i les 

ciutadanes són respostes. Per la plaça de la Bas-

sa han passat la vicepresidenta del govern Mó-

nica Oltra; el conseller d’Educació, Vicent Mar-

zà (xarrada traslladada a la Casa de la Cultura); 

l’actual coordinadora del Bloc, Àgueda Micó, el 

nostre síndic, Franc Ferri, la vicepresidenta de la 

Diputació, Maria Josep Amigó o la secretària au-

tonòmica d’Hisenda, Clara Ferrando. Aquestes xa-

rrades continuen durant el mes de juny. Tindrem 

l’oportunitat d’escoltar l’eurodiputat Jordi Sebas-

tià o els nostres representants a l’Ajuntament. 

https://www.facebook.com/compromis.xativa/ @CompromisXativa

www.youtube.com/user/blocxativa

https://www.youtube.com/user/blocxativa

compromis@xativa.es



COMPROMÍS ha proposat al ple, com a grup 

municipal, una desena de mocions. Hem rei-

vindicat un finançament just que ens permeta 

recuperar els 16.000 milions d’euros que ens 

deu el Govern central. A més hem apostat per 

fer de Xàtiva una ciutat antidesnonaments i 

obrir la política al poble. En aquest sentit vam 

presentar dos mocions, recolzades pels nos-

tres socis de govern, que ja comencen a do-

nar fruit. D’una banda vam manifestar el nos-

tre rebuig al maltractament animal i el nostre 

punt de vista sobre la figura de la reina de la 

fira. Considerem que cal avançar en la igual-

tat d’oportunitats i la paritat en la festa però 

volem que la decisió la prenguen tots els ve-

ïns i veïnes de Xàtiva per això vam demanar 

una consulta popular. D’altra, hem establert 

un full de ruta per tindre a partir de 2017 uns 

pressupostos participatius que òbriguen el 

disseny de ciutat als seus habitants.

COMPROMÍS treballa per a les persones i ho 

hem demostrat amb iniciatives pioneres com 

la que vam presentar per demanar a les em-

preses una responsabilitat social empresarial 

que ens garantisca que estem treballant amb 

empreses que treballem l’economia del Bé 

Comú. COMPROMÍS vol la igualtat d’opor-

tunitats. Volem que les empreses discriminen 

de forma positiva les persones amb discapa-

citat; que tinguen salaris mínims dignes i con-

dicions dignes de treball; que utilitzen recur-

sos i energies sostenibles; que fomenten l’ús 

del valencià i que afavorisquen la recuperació 

del patrimoni de la ciutat.

COMPROMÍS ha treballat com a grup mu-

nicipal pel reconeixement de pobles com el 

Sahrauí i en contra de pràctiques corruptes. 

Hem reivindicat el nostre passat i també hem 

recolzat iniciatives que defensen el nostre fu-

tur com ara mocions contra l’assetjament es-

colar, el TTIP, la pobresa energètica o el dret 

civil valencià. Això en un any però...Seguirem!

És la regidora de Medi Ambient, Parcs i Jardins i Neteja Viària unes àrees 

reduïdes a la mínima expressió durant les anteriors legislatures. Pilar té 

un objectiu: aconseguir la Via Verda entre Xàtiva i La Pobla Llarga. Gràcies 

a les seues gestions Conselleria ha acceptat finançar aquest macroprojec-

te sostenible. D’altra banda, ha aconseguit revitalitzar els espais verds de la ciutat dotant-los 

d’activitats, com la “Primavera pictòrica” i ha encetat diverses actuacions de millora de zones ver-

des. S’ha ampliat el Palasiet, s’està remodelant la plaça de la Bassa, està renovant-se el parc de 

Sarriers i s’ha actuat en la millora dels jardins de la Torre d’en Lloris, Annauir i Surió. A més s’han 

revisat els 450 arbres monumentals de la ciutat i s’ha iniciat un tractament especial per salvar els 

oms. 

Com a persona preocupada per la qualitat del nostre entorn PILAR GIMENO ha treballat amb les 

associacions conservacionistes de Xàtiva per protegir els nostres paratges. Col·labora amb el 

Centre Excursionista, amb Bosc Primigeni i amb la Fundació Limne per la neteja del riu. A més ha 

obert la regidoria als centres educatius per a que utilitzen com vulguen els espais i la ciutat siga 

un gran Aula Verda. 

Pilar també ha replantejat el sistema de l’ADN caní i ha iniciat campanyes de conscienciació. Per 

últim, en matèria de promoció, el Betlem organitzat per la seua regidoria va suposar un increment 

de visitants del 64%, respecte el Nadal de 2014, i una reducció en les despeses. En definitiva 

millores que també es noten en la Línia Verda. Aquesta aplicació ha reduït el temps de resolució 

d’una incidència en un 96%.

JOANJO
GARCIA

PILAR
GIMENO

És el regidor de Recursos Humans, 

Règim Interior i del Conservatori. Du-

rant estos mesos ha basat la seua 

gestió en aportar transparència al 

funcionament de l’Ajuntament. Des de la seua àrea s’han 

ofertat més de mig centenar de llocs de treball. A més, 

JOANJO ha posat en marxa un procediment per a co-

brir amb funcionaris interins de forma àgil les baixes, i 

ha creat borses de treball que permeten agilitzar encara 

més les contractacions. Una política necessària per ga-

rantir la igualtat d’oportunitats. A més JOANJO ha ence-

tat, per primera vegada en més d’una dècada, el procés 

per convocar oposicions.

En el cas del Conservatori, el nostre  company, està tre-

ballant colze a colze amb la nova direcció del centre per 

posar en valor la institució. La falta de fons fa molt com-

plicat el manteniment però es treballa per fer annual el 

prestigiós concurs de Joves Intèrprets  i per fer més ac-

tivitats culturals que traguen de Sant Agustí la música.


